
RADA  POWIATU
NOWOTOMYSKIEGO

ul. Poznańska  33
64-300  Nowy  Tomyśl

AO.BR.0002.66.2024

PROTOKóŁ NR V11/2024
Z OBRAD  VII  SESJI

RADY  POWIATU  NOWOTOMYSKIEGO

z dnia  25 września  2024  r.

w  sali  sesyjnej  Starostwa  Powiatowego

1.  Otwarcie  VII  sesji  i stwierdzenie  quorum.

Przewodnicząca  Rady  Renata  Gruszka  o godzinie  13.00  otworzyła  obrady  VII sesji Rady

Powiatu  Nowotomyskiego  i powitała  radnych,  Starostę  Nowotomyskiego  -  Andrzeja

Wilkońskiego,  Wicestarostę  Nowotomyskiego  -  Jakuba  Skrzypczaka,  członków  Zarządu,

Sekretarza  Powiatu  - Ewę  Bąbelek,  Skarbnika  Powiatu  - Barbarę  Golon,  Główną  Księgową

Starostwa  -  Iwonę  Szyndler,  kierowników  jednostek  organizacyjnych,  kierowników  wydziałów,

służby  mundurowe,  zaproszonych  gości,  panią  z Biura  Obsługi  Rady i Zarządu  Powiatu  oraz

informatyków.

Przewodnicząca  poprosiła  radnych  o potwierdzenie  swojej  obecności  na sesji drogą

elektroniczną.

Przewodnicząca  poinformowała,  że na sali  obecnych  jest  19  radnych  i stwierdziła  quorum

oraz  prawomocność  obrad.

Lista  obecności  radnych  stanowi  załącznik  nr 1 do protokołu.

Lista  zaproszonych  gości  stanowi  załącznik  nr 2 do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że obrady  sesji są transmitowane  i nagrywane,  a

administratorem  nagrań  jest  Starosta  Nowotomyski.

Przewodnicząca  dodała,  że materiały  na sesję  radni  otrzymali  drogą  elektroniczną  i zostały

one  zamieszczone  na stronie  Starostwa  oraz  w Biuletynie  Informacji  Publicznej.  Materiały  zostały

omówione  na  posiedzeniach  Komisji  branżowych.  Projekty  uchwał  zostały  pozytywnie

zaopiniowane.

2.  Przedstawienie  porządku  obrad.

Przewodnicząca  zapytała,  czy do porządku  obrad  są pytania  lub  uwagi?

Starosta  poinformował,  że Zarząd  odbył  w dniu  dzisiejszym  posiedzenie,  na którym  zapoznał  się z

opiniami  Komisji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego,  w sprawie  wniosku  o nadanie  tytułu  "Zasłużony

dla Powiatu  Nowotomyskiego"  dla cechów  rzemiosł  różnych  w Zbąszyniu.  Zarząd  wypracował

projekt  uchwały  w tej sprawie.  Zarząd  przyjął  na sesję  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego:  projekt

uchwały  w sprawie  przyznania  tytułu  "Zasłużony  dla Powiatu  Nowotomyskiego",  projekt  uchwały
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w sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  dla Gminy  Nowy  Tomyśl  w 2024  roku,  projekt  uchwały

w sprawie  udzielenia  pomocy  rzeczowej  dla Powiatu  Lwóweckiego  na usuwanie  skutków  powodzi

oraz projekt  uchwały  w sprawie  udzielenia  pomocy  rzeczowej  dla Powiatu  Prudnickiego  na

usuwanie  skutków  powodzi.  Zarząd  podjął  uchwałę  w sprawie  wyrażenia  zgody  trwałemu

zarządcy  na zawarcie  kolejnej  umowy  najmu  hali  sportowej  oraz  uchwałę  w sprawie  wyrażenia

zgody  trwałemu  zarządcy  na zawarcie  kolejnej  umowy  najmu  części  nieruchomości  w Nowym

Tomyślu,  dotyczy  to Zespołu  Szkół  nr 1 w Nowym  Tomyślu.  Zarząd  zapoznał  się z wnioskiem

formalnym  Komisji  Budżetowej  i Rozwoju  Gospodarczego  w sprawie  ustalenia  liczby  i miejsca

urodzeń  dzieci  w 2023 roku,  zameldowanych  na terenie  powiatu  nowotomyskiego.  Zarząd

wystąpi  do gmin  o podanie  liczby  i miejsca  urodzeń  dzieci  urodzonych  w 2023  roku  oraz  w 2022

roku,  a następnie  przekaże  informacje  komisji.

Przewodnicząca  poinformowała,  że Starosta  przeczytał  sprawozdanie  z dzisiejszego

zarządu,  które  powinno  być w punkcie  4, a nie a w punkcie  2. Przewodnicząca  poprosiła  o

odczytanie  raz jeszcze  projektów  uchwał  wprowadzanych  na dzisiejszą  sesję.

Starosta  poprosił  o wprowadzenie  do porządku  obrad  projektu  uchwały  w sprawie

przyznania  tytułu  "Zasłużony  dla  Powiatu  Nowotomyskiego",  projektu  uchwały  w  sprawie

udzielenia  pomocy  finansowej  dla Gminy  Nowy  Tomyśl  w 2024  roku,  projektu  uchwały  w sprawie

udzielenia  pomocy  rzeczowej  dla Powiatu  Lwóweckiego  na usuwanie  skutków  powodzi  oraz

projektu  uchwały  w sprawie  udzielenia  pomocy  rzeczowej  dla Powiatu  Prudnickiego  na usuwanie

skutków  powodzi.

Przewodnicząca  poinformowała,  że wprowadzenie  każdego  projektu  uchwały  musi  być

przegłosowane  i poprosiła  o uruchomienie  głosowań.

Głosowano  w  sprawie

1. Wprowadzenie  do porządku  obrad  projektu  uchwały  w sprawie  przyznania  tytułu,,Zasłużony

dla Powiatu  Nowotomyskiego".

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne

ZA (19)

Dariusz  Chłopek,  Dominik  Dyderski,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Mateusz

Jandy,  Adam  Janelt,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Oses, Krzysztof  Pacholak,

Jacek Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Andrzej  Pyliński,  Lech  Sadowski,  Jakub Skrzypczak,  Tomasz

Szczechowicz,  Adrian  Szukała,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK GŁOSU  (O)
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NIEOBECNI  (O)

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  decyzję  o wprowadzeniu  do

porządku  obrad  projektu  uchwały  w sprawie  przyznania  tytułu  ,,Zasłużony  dla  Powiatu

Nowotomyskiego".

Przewodnicząca  poprosiła  o wprowadzenie  ww.  projektu  uchwały  w pkt  9 ppkt  i).

Głosowano  w  sprawie

2. Wprowadzenie  do porządku  obrad  projektu  uchwały  w sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej

dla Gminy  Nowy  Tomyśl  w 2024  roku.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne

ZA (19)

Dariusz  Chłopek,  Dominik  Dyderski,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Mateusz

Jandy,  Adam  Janelt,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Oses, Krzysztof  Pacholak,

Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Andrzej  Pyliński,  Lech  Sadowski,  Jakub  Skrzypczak,  Tomasz

Szczechowicz,  Adrian  Szukała,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK GŁOSU  (O)

NIEOBECNI  (O)

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  decyzję  o wprowadzeniu  do

porządku  obrad  projektu  uchwały  w sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  dla  Gminy  Nowy

Tomyśl  w  2024  roku.

Przewodnicząca  poprosiła  o wprowadzenie  ww.  projektu  uchwały  w pkt  9 ppkt  j).

Głosowano  w sprawie

3. Wprowadzenie  do porządku  obrad  projektu  uchwały  w sprawie  udzielenia  pomocy  rzeczowej

dla Powiatu  Lwóweckiego  na usuwanie  skutków  powodzi.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne

ZA (19)

Dariusz  Chłopek,  Dominik  Dyderski,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Mateusz

Jandy,  Adam  Janelt,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Oses,  Krzysztof  Pacholak,
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Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Andrzej  Pyliński,  Lech  Sadowski,  Jakub Skrzypczak,  Tomasz

Szczechowicz,  Adrian  Szukała,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK  GŁOSU  (O)

NIEOBECNI  (O)

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  decyzję  o wprowadzeniu  do

porządku  obrad  projektu  uchwały  w sprawie  udzielenia  pomocy  rzeczowej  dla  Powiatu

Lwóweckiego  na usuwanie  skutków  powodzi.

Przewodnicząca  poprosiła  o wprowadzenie  ww.  projektu  uchwały  w pkt  9 ppkt  k).

Głosowano  w sprawie

4. Wprowadzenie  do porządku  obrad  projektu  uchwały  w sprawie  udzielenia  pomocy  rzeczowej

dla Powiatu  Prudnickiego  na usuwanie  skutków  powodzi.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne

ZA (19)

Dariusz  Chłopek,  Dominik  Dyderski,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Mateusz

Jandy,  Adam  Janelt,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Oses, Krzysztof  Pacholak,

Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Andrzej  Pyliński,  Lech  Sadowski,  Jakub Skrzypczak,  Tomasz

Szczechowicz,  Adrian  Szukała,  Andrzej  Wi!koński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK GŁOSU  (O)

NIEOBECNI  (O)

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  decyzję  o wprowadzeniu  do

porządku  obrad  projektu  uchwały  w sprawie  udzielenia  pomocy  rzeczowej  dla  Powiatu

Prudnickiego  na usuwanie  skutków  powodzi.

Przewodnicząca  poprosiła  o wprowadzenie  ww.  projektu  uchwały  w pkt  9 ppkt  I).

Przewodnicząca  poinformowała,  że w związku  z wprowadzeniem  projektów  uchwał  do

dzisiejszego  porządku  obrad,  wymagają  one  zaopiniowania  przez  komisje.  W  związku  z

powyższym  Przewodnicząca  poprosiła  Przewodniczących  Komisji  o zwołanie  wspólnego

posiedzenia  komisji  celem  zaopiniowania  tych  projektów  uchwał.
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0 godzinie  13.08  Przewodnicząca  ogłosiła  przerwę.

Obrady  wznowiono  o godzinie  13.20.

Na sali obecnych  19 radnych.

Przewodnicząca  zakomunikowała,  że przed  chwilą  odbyło  się wspólne  posiedzenie  Komisji

branżowych,  na  którym  wszystkie  projekty  uchwał  zgłoszone  w  dniu  dzisiejszym  zostały

jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowane.

3. Przyjęcie  protokołów  z IV, V i VI sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego

Przewodnicząca  oznajmiła,  że do protokołu  z IV sesji  nie  wpłynęły  żadne  uwagi  na piśmie.

Przewodnicząca  poddała  pod  głosowanie  protokół  z IV sesji  Rady  Powiatu.

Głosowano  w  sprawie

Przyjęcie  protokołu  z IV sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne

ZA (19)

Dariusz  Chłopek,  Dominik  Dyderski,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Mateusz

Jandy,  Adam  Janelt,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Oses, Krzysztof  Pacholak,

Jacęk  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Andrzej  Pyliński,  Lech  Sadowski,  Jakub Skrzypczak,  Tomasz

Szczechowicz,  Adrian  Szukała,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK  GŁOSU  (O)

NIEOBECNI  (O)

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  przyjęła  protokół  z IV sesji  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego.

Przewodnicząca  oznajmiła,  że do protokołu  z V sesji  nie  wpłynęły  żadne  uwagi  na piśmie.

Przewodnicząca  poddała  pod  głosowanie  protokół  z V sesji  Rady  Powiatu.

Głosowano  w  sprawie

Przyjęcie  protokołu  z V sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne

ZA (19)
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Dariusz  Chłopek,  Dominik  Dyderski,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Mateusz

Jandy,  Adam  Janelt,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Oses,  Krzysztof  Pacholak,

Jacek  Pieprzyk,  Ędwin  Pigla,  Andrzej  Pyliński,  Lech  Sadowski,  Jakub Skrzypczak,  Tomasz

Szczechowicz,  Adrian  Szukała,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK  GŁOSU  (O)

NIEOBECNI  (O)

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  przyjęła  protokół  z V sesji  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego.

Przewodnicząca  oznajmiła,  że do protokołu  z VI sesji  nie wpłynęły  żadne  uwagi  na piśmie.

Przewodnicząca  poddała  pod  głosowanie  protokół  z VI sesji  Rady  Powiatu.

Głosowano  w sprawie

Przyjęcie  protokołu  z VI sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne

ZA (19)

Dariusz  Chłopek,  Dominik  Dyderski,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Mateusz

Jandy,  Adam  Janelt,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Oses,  Krzysztof  Pacholak,

Jacek Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Andrzej  Pyliński,  Lech Sadowski,  Jakub  Skrzypczak,  Tomasz

Szczechowicz,  Adrian  Szukała,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK GŁOSU  (O)

NIEOBECNI  (O)

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  przyjęła  protokół  z VI sesji  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego.

4. Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego  w

okresie  międzysesyjnym.

Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu Powiatu  Nowotomyskiego  w

okresie  międzysesyjnym  oraz informacja  z posiedzenia  Zarządu z dnia 25 września  2024 r. stanowi

załącznik  nr 3 do protokołu.
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Przewodnicząca  poinformowała,  że w okresie  międzysesyjnym  odbyło  się  9 posiedzeń

Zarządu  Powiatu.  Ostatnie  odbyło  się w dniu  dzisiejszym.  Starosta  już  odczytał  informację  z tego

posiedzenia.

Przewodnicząca  zapytała,  czy są jakieś  pytania  do sprawozdania  i poprosiła  o zgłaszanie

się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.

W dyskusji  wzięli  udział:

Maria  Galas

Radna  nawiązała  do posiedzenia  Zarządu  z dnia  10  lipca  br., na którym  Zarząd  zapoznał  się

z sytuacją  w Środowiskowym  Domu  Samopomocy  w Nowym  Tomyślu  i zlecił  przeprowadzenie

kontroli.  Radna  zapytała,  czy została  przeprowadzona  kontrola  i czy są jakieś  ustalenia?  Na

posiedzeniu  12 sierpnia  br. była podobna  sprawa  i też zlecenie  przeprowadzenia  kontroli  w

Środowiskowym  Domu  Samopomocy  prowadzonym  przez  Stowarzyszenie  Rodzinka.  Czy są  w tym

temacie  ustalenia  kontrolne?  Następnie  Radna  nawiązała  do posiedzenia  Zarządu  z dnia 21

sierpnia  br., na którym  Zarząd  zapoznał  się  z pismem  firmy  Dromax.  Wiadomym  jest,  że jest  to

firma,  która  opracowuje  projekt  na przebudowę  drogi  Opalenica  -  Lwówek.  Zarząd  podjął  decyzję,

że stosowne  ustalenia  poczyni  po uzyskaniu  wyjaśnień.  Radna  zapytała,  czy firma  złożyła

wyjaśnienia  ?

-  Andrzej  Wilkoński

Starosta  poinformował,  że na pytanie  dotyczące  Środowiskowego  Domu  Samopomocy,

odpowiedzi  udzielą  osoby,  które  przeprowadzały  kontrolę,  czyli  pani  Sekretarz  lub  pani  Skarbnik.

Starosta  poinformował,  że odnośnie  sprawy  firmy  Dromax,  firma  przysłała  wyjaśnienia,  ale są  one

nie do zaakceptowania.  W dniu  dzisiejszym  wspólnie  z Kierownikiem  Wydziału  Infrastruktury

Drogowej  podjęliśmy  decyzję,  że osoby,  które  brały  udział  z ramienia  firmy  w opracowaniu

dokumentacji  zostaną  wezwane  do Urzędu  celem  złożenia  wyjaśnień  w sprawie  kontynuowania

współpracy  z firmą  Dromax.  W piątek  odbędzie  się  ostatnia  konsultacja  z prawnikiem.  Starosta

dodał,  że  nie zamierza  się  tego  przedłużać  i firma  zostanie  wezwana  do  przedstawienia

dotychczasowego  zaawansowania  prac  i przedłożenia  dokumentów,  które  zostały  wykonane.

-  Ewa Bąbelek

Sekretarz  poinformowała,  że temat  kontroli  w Środowiskowym  Domu  Samopomocy  w

Nowym  Tomyślu  (ŚDS) rozpoczął  się od dwóch  pism,  które  wpłynęły  do Starostwa  od ŚDS i

Stowarzyszenia  Rodzinka,  które  prowadzi  ŚDS z prośbą  o pomoc  finansową.  Nadzór  nad realizacją

zadania  powierzony  jest  Powiatowemu  Centrum  Pomocy  Rodzinie  (PCPR) i oni przeprowadzają

kontrolę  w Środowiskowym  Domu  Samopomocy,  jeżeli  chodzi  o kwestie  formalne,  merytoryczne

i rozliczenia  przekazanych  środków  finansowych.  Do przeprowadzenia  kontroli  wydelegowano

panią  Alicję  Ślusarz  -  zastępcę  Dyrektora  PCPR, która  już  wcześniej  przeprowadzała  kontrole  w
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zakresie  realizacji  umowy  oraz  Sekretarza  i Skarbnika  Powiatu.  Pani Skarbnik  i pani  Sekretarz

dokonały  przeglądu  dokumentacji,  tj.  statutu,  regulaminów,  dokumentacji  księgowej,  aby

dokonać  analizy,  w czym  ewentualnie  można  by pomóc.

Jeżeli  chodzi  o wyniki  kontroli,  występują  tam  pewne  nieprawidłowości  w rozliczeniach

miesięcznych  dotacji,  ale księgowość  prowadzi  osoba,  która  posiada  prywatną  firmę  księgową  i

pewnych  rzeczy  nie bierze  pod uwagę.  Wskazaliśmy  na pewne  zagadnienia,  których  należy

bezwzględnie  przestrzegać  prowadząc  działalność  ze środków  pochodzących  z dotacji.  Jeżeli

chodzi  o zapisy  statutowe,  czy regulamin  wynagradzania,  z naszej  strony  deklarujemy  pomoc.

Możemy  pomóc  przy  zmianach  w regulaminach,  które  będą  miały  również  wpływ  na zarządzanie

finansami.  Wystąpił  tam  również  problem,  kiedy  Pani dyrektor  przez  dłuższy  czas była  nieobecna

i ŚDS był  prowadzony  przez  osobę,  która  miała  również  inny  zakres  obowiązków.  W związku  z tym

pewne  rzeczy  nie były  do końca  prowadzone  tak, jak powinny.  Kontrola  prowadzona  przez

Skarbnika  i Śekretarza  miała  na celu  analizę  dokumentów  i pomoc  merytoryczną.  Z uwagi  na to,

że zadanie  to  w całości  jest  finansowane  przez  Wojewodę,  Powiat  nie może  przekazać  żadnego

wsparcia  i dodatkowych  środków  finansowych.

W  międzyczasie  odbyło  się  spotkanie  z inicjatywy  Stowarzyszenia  na rzecz  osób

niepełnosprawnych  KochaMy  z Burmistrzem  Nowego  Tomyśla  i przedstawicielami  Powiatu  w

sprawie  budowy  nowej  siedziby  ŚDS w  celu  zwiększenia  liczby  miejsc  dla  osób

niepełnosprawnych.  Podczas  spotkania  Burmistrz  zadeklarował  wolę  prowadzenia  Domu  jako

jednostki  organizacyjnej  Gminy  i podjęcie  działań  w sprawie  budowy  nowej  siedziby.

Rozwiązanie  to byłoby  korzystne  w procesie  pozyskania  terenów  pod budowę  nowej

siedziby.  Powiat  nie wycofuje  się z pomocy  przy  realizacji  tego  zadania  i wspólnie  z Gminą  być

może  uda się wybudować  nowy  obiekt.  Wtedy  byłaby  możliwość  zwiększenia  liczby  miejsc  dla

wychowanków.

Renata  Gruszka

Przewodnicząca,  z uwagi  na brak  dalszych  pytań  zamknęła  punkt.

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  przyjęła  sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z

działalności  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego  w okresie  międzysesyjnym.

5. Informacja  o przebiegu  wykonania  planu  finansowego  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu

Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  za I półrocze  2024

roku.

Informacja  o przebiegu  wykonania  planu  finansowego  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki

Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi w Nowym  Tomyślu  za I półrocze  2024 roku stanowi

załącznik  nr 4 do protokołu.

str.  8



Przewodnicząca  poprosiła  Dyrektora  SP ZOZ o przybliżenie  najważniejszych  informacji  o

przebiegu  wykonania  planu.

Dyrektor  SP ZOZ -  Tomasz  Przybylski  poinformował,  że plan  finansowy  szpitala  został

uchwalony  i wprowadzony  w grudniu  2023  roku.  Pierwotnie  zakładał  przychody  na poziomie

104.630.330,00  zł i koszty  na poziomie  106.313.400,00  zł. W trakcie  roku  kalendarzowego,  w

związku  z zwiększonymi  kosztami,  jak  i zwiększonymi  przychodami,  podjęto  pierwszą  aktualizację

planu  finansowego.  Nastąpiła  ona w maju,  a została  zatwierdzona  przez  Radę  Społeczną  w

czerwcu.  Zwiększono  przychody  o wartość  265.970,00  zł do kwoty  104.896.300,00  zł, a koszty  o

kwotę  178.000,00  zł, co daje  106.491.400,00  zł. Zarówno  przychody,  jak  i koszty  nie zakładały  w

grudniu,  jak  i w maju  środków,  jakie  są  niezbędne  na przekazanie  podwyżek  od I lipca  2024  roku

dla medyków  zatrudnionych  w szpitalu.  Obejmowały  przede  wszystkim  propozycje  finansowe,

które  otrzymane  były  w grudniu  2023  roku  z Narodowego  Funduszu  Zdrowia  na finansowanie

świadczeń  zdrowotnych.  Jeżeli  chodzi  o ryczałt,  został  on oparty  nie o propozycję  finansową,  a o

wartość  grudnia  2023  roku.  Jeśli  chodzi  o koszty,  były  one  oparte  przede  wszystkim  na ostatnim

kwartale  2023  roku  i przewidywane  wzrosty,  które  miały  mieć  miejsce  od stycznia  2024  roku.

Wykonanie  planu  w części  przychodów  wyszło  na poziomie  48.331.891,00  zł, to  jest  w przypadku

umów  z NFZ-em.  1.369.460,00  zł -  w przypadku  odpłatnych  świadczeń  medycznych.  Pozostałe

usługi  na poziomie  154.190,00  zł. Przychody  ogółem  to była  kwota  52.440.646,13  zł, co dało  w

sumie  49,99%  wykonania  zakładanego  planu  przychodów.  Koszty  ogółem  wyniosły  52.656.510,83

zł, co daje  49,45%  ogółu  planu  kosztów.  Jeśli chodzi  o stosunek  kosztów  do przychodów,  wyniósł

on 42.909,56  zł. Jest  to wynik  dodatni.  Jeśli chodzi  o realizację  planu  inwestycyjnego,  który  był

założony  na 2024  rok,  w pierwszym  półroczu  udało  się  zakupić  z dotacji  Ministerstwa  Finansów

tomograf  komputerowy,  który  został  uruchomiony  w kwietniu  2024  roku.  Poza tym,  w ramach

robót  budowlanych  zamontowane  zostały  klimatyzatory  w części  administracyjnej  szpitala,  tj.

serwerowni  i w części  oddziałów  szpitalnych.  W pierwszym  półroczu  udało  się  oddać  dwie  duże

realizacje,  które  prowadziło  Starostwo  Powiatowe.  Pierwsza  to jest  rozbudowa  Szpitalnego

Oddziału  Ratunkowego  z pozyskaniem  miejsca  na nową  pracownię  tomografii  komputerowej  z

uruchomieniem  okulistyki  chirurgii  jednego  dnia.  Druga  duża  inwestycja  to  blog  operacyjny,  który

rozpoczął  swoją  działalność  od lipca  2024  roku.

Przewodnicząca  podziękowała  Dyrektorowi  i otworzyła  dyskusję.  Nikt  się  nie zgłosił.

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  przyjęła  bez uwag  informację  o przebiegu  wykonania

planu  finansowego  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora

Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  za I półrocze  2024  roku.
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6. Sprawozdanie  z Powiatowego  Programu  Przeciwdziałania  Przemocy  w Rodzinie  oraz  Ochrony

Osób  Doznających  Przemocy  w Rodzinie  na lata  2016-2026  za 2023  rok.

Sprawozdanie  z realizacji  Powiatowego  Programu  Przeciwdziałania  Przemocy  w Rodzinie  oraz

Ochrony  Osób  Doznających  Przemocy  w Rodzinie  na lata 2016-2026  za rok 2023  stanowi  załącznik  nr 5 do

protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  Dyrektora  PCPR o przedstawienie  informacji.

Dyrektor  PCPR -  Łukasz  Nyczkowski  przedstawił  sprawozdanie  z Powiatowego  Programu

Przeciwdziałania  Przemocy  w Rodzinie  oraz  Ochrony  Osób  Doznających  Przemocy  w Rodzinie  na

lata  2016-2026  za 2023  rok  w formie  prezentacji  multimedialnej,  która  stanowi  załącznik  nr 6 do

protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że sprawozdania  PCPR zostały  szczegółowo  omówione

na komisjach  branżowych,  a radni  otrzymali  materiały  na  tablety,  również  prezentacje

multimedialne,  które  Dyrektor  przedstawia.

Przewodnicząca  otworzyła  dyskusję  i poprosiła  radnych  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą

elektroniczną.  Nikt  się  nie zgłosił.

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  przyjęła  bez  uwag  sprawozdanie  z Powiatowego

Programu  Przeciwdziałania  Przemocy  w Rodzinie  oraz  Ochrony  Osób  Doznających  Przemocy  w

Rodzinie  na lata  2016-2026  za rok  2023.

7. Sprawozdanie  z realizacji  Powiatowej  Strategii  Rozwiązywania  Problemów  Społecznych  w

Powiecie  Nowotomyskim  na lata  2015-2025  za rok  2023.

Sprawozdanie  z realizacji  Powiatowej  Strategii  Rozwiązywania  Problemów  Społecznych  w

Powiecie  Nowotomyskim  na lata 2015-2025  za rok 2023  stanowi  załącznik  nr 7 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  Dyrektora  PCPR o przedstawienie  informacji.

Dyrektor  PCPR -  Łukasz  Nyczkowski  przedstawił  sprawozdanie  z realizacji  Powiatowej

Strategii  Rozwiązywania  Problemów  Społecznych  w Powiecie  Nowotomyskim  na lata  2015-2025

za rok  2023  w formie  prezentacji  multimedialnej,  która  stanowi  załącznik  nr 8 do protokołu.

Przewodnicząca  otworzyła  dyskusję  i poprosiła  radnych  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą

elektroniczną.  Nikt  się  nie zgłosił.

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  przyjęła  bez  uwag  sprawozdanie  z realizacji  Powiatowej

Strategii  Rozwiązywania  Problemów  Społecznych  w Powiecie  Nowotomyskim  na lata  2015-

2025  za rok  2023.
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8. Sprawozdania  z działań  podejmowanych  na terenach  Nadzorów  Wodnych  na obszarze

Powiatu  Nowotomyskiego  za 2023  rok.

Sprawozdania  z działań podejmowanych  na terenach  Nadzorów  Wodnych  na obszarze Powiatu

Nowotomyskiego  za 2023 rok (Nowy  Tomyśl, Grodzisk  Wielkopolski,  Międzyrzecz,  Kościan, Wolsztyn)

stanowią  załączniki  nr 9 do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że na dzisiejsze  spotkanie  byli zaproszeni  Kierownicy

Nadzorów  Wodnych.  Swoją  nieobecność  usprawiedliwili  Kierownik  Nadzoru  Wodnego  w

Grodzisku  i w Nowym  Tomyślu.  Przewodnicząca  dodała,  że na sali jest  obecny  Kierownik  Nadzoru

Wodnego  w Kościanie  pan Marcin  Waligóra.  Radni  mieli  okazję  zapoznać  się ze sprawozdaniami,

a także  oceną  merytoryczną  sprawozdań  sporządzoną  przez Kierownika  Wydziału  Leśnictwa  i

Ochrony  Środowiska.

Przewodnicząca  otworzyła  dyskusję  i poprosiła  radnych  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą

elektroniczną.  Nikt  się  nie zgłosił.

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  przyjęła  sprawozdania  z działań  podejmowanych  na

terenach  Nadzorów  Wodnych  na obszarze  Powiatu  Nowotomyskiego  za 2023 rok (Nowy

Tomyśl,  Grodzisk  Wielkopolski,  Międzyrzecz,  Kościan,  Wolsztyn).

0 godzinie  13.54  Przewodnicząca  ogłosiła  przerwę.

Obrady  wznowiono  o godzinie  14.05.

Na sali obecnych  19  radnych.

9. Podjęcie  uchwał  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie:

a) zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2024

Projekt uchwały  w sprawie zmiany budżetu Powiatu Nowotomyskiego  na rok 2024 stanowi

załącznik  nr 10 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  panią  Skarbnik  Powiatu  o przedstawienie  projektu  uchwały.

Skarbnik  Powiatu  -  Barbara  Golon  poinformowała,  że w celu dostosowania  do potrzeb

wynikających  z realizacji  budżetu  dokonuje  się zmian  w planach  budżetowych:

-  Starostwa  Powiatowego  w Nowym  Tomyślu,

-  Zespołu  Szkół  nr 1 w Nowym  Tomyślu,

-  Zespołu  Szkół  nr 2 w Nowym  Tomyślu,
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Zespołu  Szkół  nr I  w Zbąszyniu,

Zespołu  Szkół  Rolnicze  Centrum  Kształcenia  Ustawicznego  w Trzciance,

Specjalnego  Ośrodka  Szkolno  -  Wychowawczego  w Zbąszyniu,

Poradni  Psychologiczno  -  Pedagogicznej  w Nowym  Tomyślu,

Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych  w Nowym  Tomyślu,

Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w Nowym  Tomyślu,

Powiatowego  Centrum  Sportu  w Nowym  Tomyślu,

Powiatowego  Urzędu  Pracy  w Nowym  Tomyślu,

Komendy  Powiatowej  Państwowej  Straży  Pożarnej  w Nowym  Tomyślu.

Pani  Skarbnik  omówiła  poszczególne  zmiany.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie

zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie

zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2024.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne

ZA (19)

Dariusz  Chłopek,  Dominik  Dyderski,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Mateusz

Jandy,  Adam  Janelt,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Oses, Krzysztof  Pacholak,

Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Andrzej  Pyliński,  Lech  Sadowski,  Jakub Skrzypczak,  Tomasz

Szczechowicz,  Adrian  Szukała,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK GŁOSU  (O)

NIEOBECNI  (O)

Rada Powiatu  Nowotomyskiegojednogłośnie  podjęła  uchwałę  nrVll/31/2024wsprawie

zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2024.

b)  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na

lata  2024  -  2035

Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata 2024  -  2035 stanowi  załącznik  nr 1l  do protokołu.
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Przewodnicząca  poprosiła  o zabranie  głosu  panią  Skarbnik  Powiatu.

Skarbnik  Powiatu  - Barbara  Golon  poinformowała,  że w zaproponowanym  projekcie

uchwały  w sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata

2024  -  2035  uwzględniono  zmiany,  które  zostały  wprowadzone  w uchwale  w sprawie  zmiany

budżetu  Powiatu  na rok  2024  w wysokości  dochodów  i wydatków  budżetowych.  Uwzględnione

zostały  również  zmiany  w dwóch  zadaniach  wieloletnich,  tj.:  ,,Cyberbezpieczny  samorząd  -

poprawa  poziomu  cyfryzacji  i cyberbezpieczeństwa  Powiatu  Nowotomyskiego"  oraz  w zadaniu

pod nazwą  ,,Rozbudowa  drogi  powiatowej  nr 2755P  w zakresie  budowy  ścieżki  pieszo  -

rowerowej  na odcinku  Boruja  Nowa  -  Jabłonna".  W przypadku  pierwszego  zadania  rozdzielono

środki  finansowe  planowane  w  roku  2024  i kolejno  do 2026  roku.  W przypadku  zadania

dotyczącego  ścieżki  rowerowej,  wydłużono  realizację  zadania  do roku  2025.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie

zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie

uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2024  -

2035.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne

ZA (19)

Dariusz  Chłopek,  Dominik  Dyderski,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Mateusz

Jandy,  Adam  Janelt,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Oses,  Krzysztof  Pacholak,

Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Andrzej  Pyliński,  Lech  Sadowski,  Jakub Skrzypczak,  Tomasz

Szczechowicz,  Adrian  Szukała,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK  GŁOSU  (O)

NIEOBECNI  (O)

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr V11/32/2024 w sprawie

uchwalenia  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata  2024

-  2035.

c) zmiany uchwały  nr LV11/489/2024 Rady Powiatu Nowotomyskiego  z dnia 21 lutego 2024

r. w sprawie  określenia  zadań  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i społecznej  osób z

niepełnosprawnościami  zamieszkujących  na terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na
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które  zostaną  przeznaczone  środki  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób

Niepełnosprawnych  w  2024  roku

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały  nr LV11/489/2024  Rady Powiatu  Nowotomyskiego  z

dnia 21 lutego  2024  r. w sprawie  określenia  zadań  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i społecznej  osób z

niepełnosprawnościami  zamieszkujących  na terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na które  zostaną

przeznaczone  środki  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób Niepełnosprawnych  w 2024  roku  stanowi

załącznik  nr 12  do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie

zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie

zmiany  uchwały nr LV11/489/2024 Rady  Powiatu Nowotomyskiego  z dnia  21 lutego 2024  r. w

sprawie  określenia  zadań  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i społecznej  osób  z

niepełnosprawnościami  zamieszkujących  na terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na które  zostaną

przeznaczone  środki  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w 2024  roku.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne

ZA (19)

Dariusz  Chłopek,  Dominik  Dyderski,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Mateusz

Jandy,  Adam  Janelt,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Oses, Krzysztof  Pacholak,

Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Andrzej  Pyliński,  Lech  Sadowski,  Jakub  Skrzypczak,  Tomasz

Szczechowicz,  Adrian  Szukała,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK GŁOSU  (O)

NIEOBECNI  (O)

Rada Powiatu  Nowotomyskiegojednogłośnie  podjęła  uchwałę  nrVll/33/2024wsprawie

zmiany  uchwały  nr LV11/489/2024  Rady Powiatu  Nowotomyskiego  z dnia 21 lutego  2024 r. w

sprawie  określenia  zadań  z zakresu  rehabilitacji  zawodowej  i społecznej  osób  z

niepełnosprawnościami  zamieszkujących  na  terenie  Powiatu  Nowotomyskiego,  na  które

zostaną  przeznaczone  środki  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w

2024  roku.
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d)  oceny  sytuacji  ekonomiczno  - finansowej  Samodziefnego  Publicznego  Zakładu  Opieki

Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  za rok  2023

Projekt  uchwały  w sprawie  oceny  sytuacji  ekonomiczno  - finansowej  Samodzielnego  Publicznego

Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  za rok 2023 stanowi

załącznik  nr 13  do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że ocena  jest  pozytywna  i poprosiła  o zgłaszanie  się do

dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie  zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie

oceny  sytuacji  ekonomiczno  - finansowej  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej

imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  za rok  2023.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne

ZA (19)

Dariusz  Chłopek,  Dominik  Dyderski,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Mateusz

Jandy,  Adam  Janelt,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Oses,  Krzysztof  Pacholak,

Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Andrzej  Pyliński,  Lech  Sadowski,  Jakub Skrzypczak,  Tomasz

Szczechowicz,  Adrian  Szukała,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK GŁOSU  (O)

NIEOBECNI  (O)

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr V11/34/2024w  sprawie

oceny  sytuacji  ekonomiczno  - finansowej  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki

Zdrowotnej  imienia  doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  za rok  2023.

e)  wyrażenia  zgody  na dokonanie  darowizny  nieruchomości  stanowiącej  własność  Powiatu

na rzecz  Gminy  Miedzichowo

Projekt  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na dokonanie  darowizny  nieruchomości  stanowiącej

własność  Powiatu  na rzecz Gminy  Miedzichowo  stanowi  załącznik  nr 14  do protokołu.
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Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie

zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie

wyrażenia  zgody  na dokonanie  darowizny  nieruchomości  stanowiącej  własność  Powiatu  na rzecz

Gminy  Miedzichowo.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne

ZA (19)

Dariusz  Chłopek,  Dominik  Dyderski,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Mateusz

Jandy,  Adam  Janelt,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Oses,  Krzysztof  Pacholak,

Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Andrzej  Pyliński,  Lech  Sadowski,  Jakub  Skrzypczak,  Tomasz

Szczechowicz,  Adrian  Szukała,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK  GŁOSU  (O)

NIEOBECNI  (O)

Rada Powiatu  Nowotomyskiegojednogłośnie  podjęła  uchwałę  nrVll/35/2024wsprawie

wyrażenia  zgody  na dokonanie  darowizny  nieruchomości  stanowiącej  własność  Powiatu  na

rzecz  Gminy  Miedzichowo.

f)  przyjęcia  "Rocznego  programu  współpracy  Powiatu  Nowotomyskiego  z organizacjami

pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku

publicznego  na rok  2025"

Projekt  uchwały  w sprawie  przyjęcia  "Rocznego  programu  współpracy  Powiatu  Nowotomyskiego

z organizacjami  pozarządowymi  oraz innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku  publicznego

na rok 2025"  stanowi  załącznik  nr 15  do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie

zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie
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przyjęcia  "Rocznego  programu  współpracy  Powiatu  Nowotomyskiego  z organizacjami

pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku  publicznego  na rok

2025".

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne

ZA (19)

Dariusz  Chłopek,  Dominik  Dyderski,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Mateusz

Jandy,  Adam  Janelt,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Oses, Krzysztof  Pacholak,

Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Andrzej  Pyliński,  Lech Sadowski,  Jakub Skrzypczak,  Tomasz

Szczechowicz,  Adrian  Szukała,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK  GŁOSU  (O)

NIEOBECNI  (O)

Rada Powiatu  Nowotomyskiegojednogłośnie  podjęła  uchwałę  nrVII/36/2024wsprawie

przyjęcia  "Rocznego  programu  współpracy  Powiatu  Nowotomyskiego  z organizacjami

pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność  pożytku  publicznego  na rok

2025".

g)  rozpatrzenia  petycji  w sprawie  budowy  ścieżki  pieszo  - rowerowej  przy  drodze

wojewódzkiej  nr 302  Sękowo  -  Zbąszyń

Projekt  uchwały  w sprawie  rozpatrzenia  petycji  w sprawie  budowy  ścieżki  pieszo  -  rowerowej  przy

drodze  wojewódzkiej  nr 302 Sękowo  -  Zbąszyń  stanowi  załącznik  nr 16  do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że przedmiotowa  petycja  zasługuje  na uwzględnienie.

Taką  rekomendację  przedstawiła  Radzie  Komisja  Skarg,  Wniosków  i Petycji.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie

zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie

rozpatrzenia  petycji  w sprawie  budowy  ścieżki  pieszo  -  rowerowej  przy  drodze  wojewódzkiej  nr

302  Sękowo  -  Zbąszyń.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0
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Wyniki  imienne

ZA (19)

Dariusz  Chłopek,  Dominik  Dyderski,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Mateusz

Jandy,  Adam  Janelt,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Oses, Krzysztof  Pacholak,

Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Andrzej  Pyliński,  Lech  Sadowski,  Jakub  Skrzypczak,  Tomasz

Szczechowicz,  Adrian  Szukała,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK GŁOSU  (O)

NIEOBECNI  (O)

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr V11/37/2024  w sprawie

rozpatrzenia  petycji  w sprawie  budowy  ścieźki  pieszo  -  rowerowej  przy  drodze  wojewódzkiej

nr  302  Sękowo  -  Zbąszyń.

h)  rozpatrzenia  petycji  w sprawie  budowy  ścieżki  rowerowej  pomiędzy  Zbąszyniem  a

Nowym  Tomyślem,  przez  wieś  Nowe  Jastrzębsko

Projekt  uchwały  w sprawie  rozpatrzenia  petycji  w sprawie  budowy  ścieżki rowerowej  pomiędzy

Zbąszyniem  a Nowym  Tomyślem,  przez  wieś  Nowe  Jastrzębsko  stanowi  załącznik  nr 17  do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że również  ta petycja  zasługuje  na uwzględnienie  i

poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie

rozpatrzenia  petycji  w sprawie  budowy  ścieżki  rowerowej  pomiędzy  Zbąszyniem  a Nowym

Tomyślem,  przez  wieś  Nowe  Jastrzębsko.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne

ZA (19)

Dariusz  Chłopek,  Dominik  Dyderski,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Mateusz

Jandy,  Adam  Janelt,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Oses, Krzysztof  Pacholak,

Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Andrzej  Pyliński,  Lech  Sadowski,  Jakub Skrzypczak,  Tomasz

Szczechowicz,  Adrian  Szukała,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)
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BRAK  GŁOSU  (O)

NIEOBECNI  (O)

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr V11/38/2024 w  sprawie

rozpatrzenia  petycji  w sprawie  budowy  ścieźki  rowerowej  pomiędzy  Zbąszyniem  a Nowym

Tomyślem,  przez  wieś  Nowe  jastrzębsko.

i)  przyznania  tytułu,,Zasłużony  dla  Powiatu  Nowotomyskiego"

Projekt  uchwały  w sprawie  przyznania  tytułu,,Zasłużony  dla Powiatu  Nowotomyskiego"  stanowi

załącznik  nr 18  do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że tego  projektu  uchwały,  zgodnie  z Regulaminem,  nie

poddaje  się  pod  dyskusję.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie

przyznania  tytułu,,Zasłużony  dla Powiatu  Nowotomyskiego".

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne

ZA (19)

Dariusz  Chłopek,  Dominik  Dyderski,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Mateusz

Jandy,  Adam  Janelt,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Oses,  Krzysztof  Pacholak,

Jacek Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Andrzej  Pyliński,  Lech  Sadowski,  Jakub  Skrzypczak,  Tomasz

Szczechowicz,  Adrian  Szukała,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK  GŁOSU  (O)

NIEOBECNI  (O)

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr V11/39/2024 w sprawie

przyznania  tytułu,,Zasłuźony  dla  Powiatu  Nowotomyskiego".

j)  udzielenia  pomocy  finansowej  dla  Gminy  Nowy  Tomyśl  w 2024  roku

Projekt  uchwały  w sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  dla Gminy  Nowy  Tomyśl  w 2024 roku

stanowi  załącznik  nr 19  do protokołu.
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Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie

zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie

udzielenia  pomocy  finansowej  dla Gminy  Nowy  Tomyśl  w 2024  roku.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne

ZA (19)

Dariusz  Chłopek,  Dominik  Dyderski,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Mateusz

Jandy,  Adam  Janelt,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Oses,  Krzysztof  Pacholak,

Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Andrzej  Pyliński,  Lech  Sadowski,  Jakub  Skrzypczak,  Tomasz

Szczechowicz,  Adrian  Szukała,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK  GŁOSU  (O)

NIEOBECNI  (O)

Rada Powiatu  Nowotomyskiegojednogłośnie  podjęła  uchwałę  nrVIl/40/2024wsprawie

udzielenia  pomocy  finansowej  dla  Gminy  Nowy  Tomyśl  w  2024  roku.

k)  udzielenia  pomocy  rzeczowej  dla Powiatu  Lwóweckiego  na usuwanie  skutków  powodzi

Projekt  uchwały  w sprawie  udzielenia  pomocy  rzeczowej  dla Powiatu  Lwóweckiego  na usuwanie

skutków  powodzi  stanowi  załącznik  nr 20 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie

zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w sprawie

udzielenia  pomocy  rzeczowej  dla Powiatu  Lwóweckiego  na usuwanie  skutków  powodzi.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne

ZA (19)

Dariusz  Chłopek,  Dominik  Dyderski,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Mateusz

Jandy,  Adam  Janelt,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Oses, Krzysztof  Pacholak,
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Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Andrzej  Pyliński,  Lech  Sadowski,  Jakub Skrzypczak,  Tomasz

Szczechowicz,  Adrian  Szukała,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK  GŁOSU  (O)

NIEOBECNI  (O)

Rada Powiatu Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę nr V11/41/2024 w sprawie

udzielenia  pomocy  rzeczowej  dla Powiatu  Lwóweckiego  na usuwanie  skutków  powodzi.

I) udzielenia  pomocy  rzeczowej  dla  Powiatu  Prudnickiego  na usuwanie  skutków  powodzi

Projekt  uchwały  w sprawie  udzielenia  pomocy  rzeczowej  dla Powiatu  Prudnickiego  na usuwanie

skutków  powodzi  stanowi  załącznik  nr 21 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie

zgłosił.

Przewodnicząca  poddała  projekt  uchwały  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie

udzielenia  pomocy  rzeczowej  dla Powiatu  Prudnickiego  na usuwanie  skutków  powodzi.

Wyniki  głosowania

ZA: 19,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne

ZA (19)

Dariusz  Chłopek,  Dominik  Dyderski,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata  Gruszka,  Mateusz

Jandy,  Adam  Janelt,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Zbigniew  Oses, Krzysztof  Pacholak,

Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,  Andrzej  Pyliński,  Lech  Sadowski,  Jakub Skrzypczak,  Tomasz

Szczechowicz,  Adrian  Szukała,  Andrzej  Wilkoński

PRZECIW  (O)

WSTRZYMUJĘ  SIĘ (O)

BRAK  GŁOSU  (O)

NIEOBECNI  (O)

Rada Powiatu Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nrV11/42/2024w  sprawie

udzielenia  pomocy  rzeczowej  dla  Powiatu  Prudnickiego  na usuwanie  skutków  powodzi.
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IO. Interpelacje  i zapytania  Radnych.

Przewodnicząca  poinformowała,  że w  okresie  międzysesyjnym  nie  wpłynęła  żadna

interpelacja  i zapytanie.  Przewodnicząca  zapytała,  czy ktoś  z radnych  chciałby  teraz  odczytać

zapytanie  lub  interpelację?

Radny  Lech Sadowski  odczytał  interpelację  w sprawie  przebudowy  drogi  od strony

Dusznik  przez  Śliwno  i Trzciankę  pod kątem  przystosowania  jej do przejazdu  samochodów

ciężarowych  w związku  z prowadzoną  kampanią  cukrowniczą.

Kserokopia  interpelacji  stanowi  załącznik  nr 22 do protokołu.

11.  Wolne  głosy  i wnioski.

Przewodnicząca  zapytała,  czy ktoś  z radnych  chce  zabrać  głos  i poprosiła  o zgłaszanie  się

drogą  elektroniczną.

W dyskusji  wzięli  udział:

Andrzej  Wilkoński

Starosta  podziękował  radnemu  Adrianowi  Szukała,  który  nieodpłatnie  w dniu  dzisiejszym

dostarczy  pomoc  rzeczową  dla powodzian,  w związku  z podjętymi  przez  Radę uchwałami.

-  Sylwester  Kamyszek

Radny  poinformował,  że na ostatniej  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i

Rolnictwa  została  przedstawiona  dosyć  obszerna  informacja  z Wydziału  Infrastruktury  Drogowej.

Z informacji  wynika,  że w roku  bieżącym  zostało  podjętych  wiele  zadań  w zakresie  bieżącego

utrzymania  dróg.  Radny  zwrócił  uwagę,  że aktualnie  toczy  się  ścinka  poboczy  drogi  2709P

Opalenica  - Lwówek  i podniesie  to jakość  bezpieczeństwa,  bo  woda  będzie  mogła  być

odprowadzona  z jezdni.  Radny  zwrócił  uwagę,  także  na prośbę  mieszkańców  Dąbrowy,  na stan

drogi  2715P  Dąbrowa  - Porażyn,  która  ucierpiała  na skutek  mokrej  jesieni  w zeszłym  roku.  Droga

ta została  oczywiście  zasilona  kruszywem,  ale na tej części,  która  jeszcze  podlega  równaniu  i

profilowaniu,  są ogromne  potrzeby.  Droga  zrobiła  się znowu  dziurawa  i mieszkańcy  proszą,  aby

przyspieszyć  jesienne  prace  na  przełom  września  i października,  ponieważ  równanie  i

profilowanie  w listopadzie  nie przynosi  rezultatu,  a wręcz  może  pogorszyć  stan  tej  drogi.  Radny

poprosił,  aby  Zarząd  Powiatu  podjął  także  działania  w sprawie  tej  drogi.

-  Lech  Sadowski

Radny  zapytał,  jakie  są różnice  w naborze  uczniów,  jeśli chodzi  o ilość oddziałów

tegorocznych  i ze;sz'łoro'ć:znych?  " a
Renata  Gruszka

Przewodnicząca  przypomniała,  że w  październiku  będzie  sesja  tematyczna,  która

poświęcona  jest  oświacie  i temat  będzie  szeroko  omówiony.  Przewodnicząca  udzieliła  głosu

Dyrektorowi  Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych  w Nowym  Tomyślu  (PCUW).
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Marek  Nyćkowiak

Dyrektor  PCUW  poinformował,  że w bieżącym  roku  szkolnym  zostało  przyjętych  do szkół

406  uczniów  do naszych  czterech  szkół,  z czego  niecałe  20 % do liceum,  30 % do  technikum  i ponad

50 % do szkoły  branżowej.  Taka  liczebność  była  najniższa  w historii,  ale spowodowana  była  tzw.

pustym  rocznikiem.  Część absolwentów  z naszego  powiatu  wybrało  szkoły  poza powiatem,  ale

jeszcze  więcej  osób  spoza  Powiatu  zasiliło  nasze  szkoły,  szczególnie  w Trzciance  i Zbąszyniu.

Najbardziej  obfite  były  ostatnie  dwa  lata,  gdzie  przyjęto  1100  - 1200  uczniów.  W chwili  obecnej

dwie  szkoły  oscylują  liczebnością  około  IOOO uczniów  i dwie  500  - 600  uczniów.  Dyrektor  dodał,

że wraca  czas tzw.  normalnych  roczników  i tyle,  ile będzie  młodzieży  z danego  rocznika,  tyle

pozyskają  szkoły.  Następnie  Dyrektor  poinformował  o subwencji  oświatowej,  której  otrzymano

około  57.100.000,00  zł. Dyrektor  dodał,  że zmieniają  się przepisy  i zamiast  subwencji  oświatowej

będą  potrzeby  edukacyjne  przekazywane  do powiatu  jako  dochody.  Liczba  zadań  oświatowych  się

za dużo  nie zmieniła,  ale wzrośnie  standard  subwencji.  Subwencja  powinna  oscylować  w

granicach  60.000.000,00  zł. Ministerstwo  obiecuje,  że na pewno  żaden  samorząd  nie otrzyma

mniej  niż w roku  bieżącym.

Andrzej  Wilkoński

Starosta  odniósł  się do sugestii  radnego  Sylwestra  Kamyszka  i poinformował,  że zdarzały

się sytuacje,  że równania  dróg  odbywały  się w miesiącach  późniejszych,  ale było  to  spowodowane

tym,  że było  zbyt  sucho  i równanie  w takim  okresie  nie przyniosłoby  efektu.  Do każdej  drogi  należy

podjeść  indywidualnie,  a co do drogi,  o której  Radny  wspomniał  to nie kwestionujemy  tego,  że

należy  ją utwardzać.

Z uwagi  na brak  dalszych  głosów,  Przewodnicząca  poinformowała,  że kolejną  sesję  planuje

w dniu  30 października  br. o godzinie  13.00.

12.  Zamknięcie  VII  sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Przewodnicząca  o godz.  15.36  zamknęła  obrady  VII sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Nagranie  obrad  VII sesji Rady Powiatu  stanowi  załącznik  nr 23 do protokołu.

PRZEWODNICZĄCA  RADY

Renata Gruszka

Przygotowała:  Agnieszka  Henicz
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